

800UVJW/1050UVJW/1300UVJW



紫外线光固机
UV Curing Machine

1050UVJW是专为全自动网印机配套设计，广泛应用于丝网印刷、印染、电镀、电子线路板等行业的烘干、除湿和UV固化等工艺。

宽能量范围输出:灯管输出功率30%~100%无极可调;

高效节能环保:同比变压器驱动高出约20%的UV能量; 无变压器自身损耗和无功功率, 同比节能30%;

低功耗待机节能:无材料输入时, 30%功率待机; 材料一到, 0.5秒内到设定功率;

全面智能保护:灯管过热、过压、过流、灯管断线、短路等保护报警。

1050UVJW is specially designed for using with automatic screen press, It's widely used for drying, dehumidifying and UV curing etc in the field of screen printing, dyeing, electroplating, electronic circuit board and so on.

Wide energy range output: the output power of the lamp is from 30% to 100% stepless adjustable.

High efficiency and energy saving and environmental protection: over 20% of UV energy is higher than the transformer driver; no transformer self loss and reactive power, energy saving 30% over the same period.

Low power standby energy saving: 30% power standby when without material input; once material come it can catch the set power in 0.5 seconds;

Comprehensive intelligent protection: protection and alarm when lamp tube overheating, overvoltage, over current, light pipe line break, short circuit.

技术参数 Technical Parameter

型号	Model	800UVJW	1050UVJW	1300UVJW
配套全自动	Used with	720A/800A/720/780 CP1	1050A/1050/1020/1020A 1050AG/CP2	1300
有效固化宽度	Effective solidify width	850 mm	1100 mm	1350 mm
输送速度	Convey speed	60 m/min	60 m/min	60 m/min
紫外灯管功率	UV lamp power	10.0 Kw × 3 pcs	10.0 Kw × 3 pcs	10.0 Kw × 3 pcs
红外灯管功率	IR lamp power	1.5 Kw × 3 pcs	1.5 Kw × 3 pcs	1.0 Kw × 6 pcs
皱纹灯管功率	Wrinke lamp power	80w × 3 pcs × 2 choice	80w × 3 pcs × 2 choice	100w × 3 pcs × 2 choice
UV散热风机	UV exhaust	0.37 Kw × 3	0.37 Kw × 3	0.37 Kw × 3
总装机功率	Towel power	38.5Kw	38.5Kw	40 Kw
重量(约)	Towel Weight	1100 Kg	1200 Kg	1400 Kg
外型尺寸	Overall dimension	(4.2+0.65)x1.7x1.71m	(4.2+0.65)x2.0x1.71m	(4.2+0.65)x2.25x1.71m

备注: JB-800UVJ/1050UVJ为传统变压器配置。

Note: JB-800UVJ/1050UVJ is a traditional transformer configuration.